
   

Referat af ordinær generalforsamling i Antennelauget Mølletoften, 

torsdag 25/10-2022 kl. 19.30 på Karlslunde Skole. 

  

Fra bestyrelsen deltog Peter Rytoft, Jens Chr. Mikkelsen. Per Buch var forhindret. 

Peter Rytoft bød velkommen til de fremmødte. 

 

1. Valg af dirigent: Bestyrelsen foreslog Knud Henning Nielsen, som blev enstemmigt valgt. 

 Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, 

og at der var fremmødt 14 medlemmer, inklusiv bestyrelsen, plus 1 fuldmagt. 

2. Beretning om antennelaugets virksomhed: Formanden Jens Christian Mikkelsen gav en 

orientering om antennelaugets virke siden sidste generalforsamling i 2021. 

Beretningen ligger på moelletoften.dk sammen med dette referat. 

    

Fibia har fra 1. maj 2022 overtaget opkrævning og administration. 

Der har ikke været de store problemer i det seneste år, og er der problemer med hastighed 

eller TV-signaler, skal der rettes henvendelse til Fibia direkte på telefon 7029 2424. 

Har det enkelte medlem brug for ændringer af ledninger og tilslutninger, så kan 

foreningens tekniker Erik Olsen, Phebo elinstallatør hjælpe. Telefon 4057 5176. 

Det gælder også elarbejde. 

3. Aflæggelse af regnskab: Kasserer Peter Rytoft fremlagde regnskabet.  

Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 

4a. Forslag fra medlemmerne. Ingen modtaget. 

4b. Forslag fra bestyrelsen:  Antennelauget har igennem mange år opsamlet et overskud, 

som skal fordeles til medlemmerne. 

Forslaget blev vedtaget enstemmigt. De 65.000 kr. er overført i henhold til forslaget. 

En fornuftig beslutning. 

Foreningen har samme CVR-nummer som før 1. november 2020, og det er den samme 

forening, der kører videre, bare som en tom forening. Der skal dog holdes 

generalforsamling hvert år af hensyn til aftalen med Fibia, men aktiviteten vil som sagt 

være lille.  

 

5. Fremlæggelse af budgetforslag m.m.  Kontingent kr. 0,00. Fibia opkræver alle beløb 

direkte hos det enkelte medlem. Foreningsrabatten på kr. 40 om måneden fortsætter.  

Budgettet er meget enkelt. Kun udgifter til afvikling og generalforsamling. 

Budgettet blev vedtaget enstemmigt.  

Udmeldelsesafgift kr. 0,00. Udmeldelse skal aftales med Fibia.   

6. Valg af bestyrelse og suppleant:  

Frederik Kirketerp er fraflyttet området. Peter Rytoft blev enstemmigt genvalgt. 

Bestyrelsen skal i henhold til vedtægterne bestå af 5-7 medlemmer. Der er i øjeblikket kun 

3 medlemmer af bestyrelsen. Bestyrelsen blev derfor bemyndiget til at fortsætte med 3 

medlemmer og arbejde på at finde et nyt medlem til bestyrelsen. 

Der blev ikke valgt nogen suppleant. 



 

 

 

7. Valg af 2 revisorer og revisorsuppleant: 

Glennie Nielsen og Knud Henning Nielsen blev genvalgt. Revisorsuppleant:  ingen valgt. 

Forsamlingen godkendte at bestyrelsen kører videre med et minimum af medlemmer.  

8. Eventuelt: Der var en kort debat om antennelaugets fremtid. Skriv til bestyrelsen på 

hjemmesiden med forslag og ideer, eller ring. 

Der blev spurgt til de koder, som skal indlæses i modtager, hvis der skal ses traditionelt TV 

med kanaler: Router er en Icotera i6800. 

Netid: 100 

Startfrekvens: 234Mhz 

QAM: 256 

Symbolrate: 6875 

 

Dirigenten afsluttede mødet og takkede for god ro og orden samt for en god debat.  

 

 

Med venlig hilsen                                                           Dirigent: 

Bestyrelsen 

 

Formand 

Jens Chr. Mikkelsen 

Tofteholmen 6 

Telefon 42 60 06 21 

Kasserer  

Peter Rytoft 

Tofteholmen 23 

Telefon 22 61 02 39 

Best.medlem  

Per Buch 

Møllehaven19 

Telefon 46 15 27 42 

Best.medlem:  

Ledig 

Best.medlem: 

Ledig 

Best.medlem  

Ledig 

 

 

 

 


